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Referat skolebestyrelsesmøde  

 
Tid:  D. 21. marts kl. 19 – 21.00 

Sted:  Lokale i udskolingen 

Mødeleder: Louise Enevoldsen 

 

Deltagere: 

Morten Skrubbeltrang – Forældrevalgt formand 

Louise Enevoldsen – Forældrevalgt næstformand 

Anette Stamer Ørsted – Forældrevalgt 

Stinne N. Løvind – Forældrevalgt 

Henriette Schou Hansen – Forældrevalgt 

Kathrine Melchiorsen – Forældrevalgt 

Margrethe Vejs-Petersen - Forældrevalgt 

Jens Kjølby – Medarbejder repræsentant 

Ane-Stine Juel Korgaard - Medarbejder repræsentant 

Susanne Broe Laursen – Skoleleder   

Charlotte M. Pedersen – Mellemtrins-leder 

Elevrepræsentant Ingrid Sofie Frich 9.c 

Elevrepræsentant Karoline Kjær Ries 9.c 

 

 

O= Orientering, B=Beslutning, D=Drøftelse 

 

Afbud: Jens, Charlotte, Anette, Kathrine  

 

 

1. Godkendelse af dagsordenen (B) 

  

2. Meddelelser (O) 

 

- Medarbejderstatus 

Sebastian fra teknisk-service har fundet andet arbejder og er stoppet, Aarhus Ejendomme har 

endnu ikke ansat en for ham.  

 

Hannah er stoppet (Laura vikar for Hannah er stopper i morgen, og Sabah overtager 1.a, som 

hun kan fortsætte med næste skoleår. Sabahs læsevejlederopgaver overtages bl.a. af Mie. 

 

- Samarbejdet med adm. fællesskab og Aarhus Ejendomme 

Administrative-fællesskab er centraliseret, det udfordrer.  Da medarbejderne har langt til deres 

nærmeste leder – det er ikke skolelederen. 

Kantine er også under der administrative-fællesskab   

 

- Andet 

Der har været en henvendelser fra forældre fra skolen ang. hashsalg på skolen. Ingen er taget 

”på fersk gerning” i det. Skoleledelsen har taget kontakt til politiet og 

gadeplansmedarbejderne. (Pga. begrundet mistanke). De involverede elever må ikke deltage i 

udskolingsfesten, og der har været møder med deres forældre.   

 

Tv-Østjylland har taget kontakt til skolen og skrevet om det og andre medier har været i 

kontakt med ledelsen.  
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Skoleledelsen har skrevet ud til forældrene og informeret om det, det er blevet taget godt 

imod fra forældrene.    

 

Chromebook er nedslidte og de nye er tilbageholdt pga. GDPR. Ledelsen afventer endelig 

udmelding, det vides ikke, hvornår der kommer besked, og hvad der kommer til at ske.   

 

 

3. Nyt fra udvalgene (O) 

 

- Halbyggeriet v. Anette   

Udsættes.  
                   -   Elevrådet 

Gambio - et godt event.  

Elevrådsdag:  

Tema - Chromebook, hvordan passer man på dem? 

 

4. Status budget 2024 og besparelser – information om diverse møder/dialoger  

(O+D) 

 

Skolen får assistance af Thomas Larsen omkring økonomi,   

 

Susanne, Thomas Larsen, Jens Trads og de pædagogiske ledere var til møde med børne-/ 

unge-chefen ang. besparelserne for at gøre opmærksom på deres bekymringer omkring 

besparelserne i forhold til ressourcerne til de udsatte børn og medarbejdernes trivsel, ved 

besparelser og derved færre to-lærere timer mm.   

 

BU-chefen foreslog en flerårig økonomisk handleplan. Det kan være svært at lave en flerårig 

plan, da bevillingerne ikke kendes fremadrettet.  Susanne vil samarbejde med Thomas Larsen 

om at udarbejde et udkast til økonomisk handleplan og sende den til BU-chefen på baggrund 

af nuværende bevillinger.   

 

Der er ekstra budgetmøde i byrådet i morgen, fredag d. 22. marts, da det er besluttet, at alle 

skoler skal tildeles et ekstra beløb. Det bliver efter den vanlige tildelingsmodel. Det afhænger 

af beløbets størrelse - hvor meget der skal spares.  Susanne melder ud, når hun kender det 

tildelte beløb.   

 

Processen for skolebestyrelsen ang. besparelserne: bestyrelsen har deltaget i et møde med 

skole/forældre, der var repræsentanter fra næsten alle skolebestyrelser i kommunen. Her blev 

de enige om ikke at godkende budgettet.   

 

Repræsentanter fra skolebestyrelsen har ligeledes haft møde med Mahad fra de radikale, han 

var meget lyttende, og han tog deres betragtninger med videre.  Mahad opfordrede 

bestyrelsen til at mødes med andre politikere. Også dem, de ikke er enige med, da det er dem, 

de skal overbevise om, at det, der er besluttet, ikke holder.  

 

 

5. Forældretilfredshedsundersøgelse – Bilag 1 (D) 

 

Resultatet af forældretilfredshedsundersøgelsen gennemgås og anbefalinger til fokus 

fremadrettet drøftes. 
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Generelt ligger Gammelgaardsskolen over landsgennemsnittet og det kommunale gennemsnit, 

hvilket er positivt, 91% af de adspurgte har besvaret undersøgelsen   

 

Fokus på kommunikation fra skolen og ledelsen til forældre, hvordan kan den forbedres? Evt. 

fokuspunkt til næste skoleår i bestyrelsen?   

 

- Opmærksomhed på ro i klasserne, hvad er årsagen? Er det manglende 2-voksen timer?  

 

Det er et begrænset antal forældre, der har haft mulighed for at besvare 

tilfredshedsundersøgelsen.  (Det vil sige, at ikke alle forældre på Gammelgaardsskolen der har 

haft mulighed for at besvare tilfredshedsundersøgelsen)   

 

 

6. Princip Skole-hjem samarbejdet – Bilag 2 (D+B) 

 

- Der har været en brevkasse på kontoret - hvor kunne forældre komme med input til 

skole/hjem samarbejdsudvalget. Udvalget har taget udgangspunkt i disse input.   

 

- Se: bilag - udkast til princip for foldæresamarbejdet og kommunikation mellem skole og 

hjem.    

 

- Princippet er godkendt af bestyrelsen og ligges ud på hjemmesiden   

 

- Retningslinjerne for skole/hjemsamarbejdet udarbejdes af medarbejderne  

 

 

7. Skolebestyrelsesvalg – Bilag 3 (O+D) 

 

Der er skolebestyrelsesvalg i maj, og det skal planlægges. 

 

- Susanne sender et en indkaldelse til opstillingsmødet og en procesplan: - se bilag  

 
 
8. Eventuelt og punkter til de næste møder (O) 

  

-Godkendelse af budget 2024 d. 29. april 

 

 

EVT:  

 

Klubben bygger multibane   

 

Villys have og andre Udearealer - evt. Søges der fonde, til forbedring af udeområder.  

 

Der har været en forældrenvendelse ang. Cykeltyverier ved skolen - ? til ekstra 

overvågningskamera og en snak om hvad der ellers kan gøres.    

 

Punkt til senere møder: Cykeltyveri   
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Punkt til senere møder: Cykeltyveri   
 

Halbyggeri – punktet udsættes til næste møde   

 

Pt. faste udvalg: 

Hal: Anette S 

Trafik: Katrine, Susanne + Margrethe 

Skole/hjemsamtaler: Stinne, Anette S, Jens, Charlotte 

Trivsel: Stinne, Henriette, HPE, Susanne  

Chromebooks og Skærmpolitik: Henriette, Morten, Jens og Ingrid 

Ansættelsesudvalg: Stinne, Morten, Henriette 

 

 

Bilag 1: Skolens Sharepoint → Dokumenter → Skolebestyrelsen → Interne Dokumenter → 

Evaluering → 2024 → Inspiration til arbejdet med forældretilfredshedsundersøgelsen 2023 

 

Bilag 2: Skolens Sharepoint → Dokumenter → Skolebestyrelsen → Interne Dokumenter → 

Principper og retningslinjer →NyRedigeret Princip for samarbejdet mellem skole og hjem 

 

Bilag 3: Skolens Sharepoint → Dokumenter → Skolebestyrelsen → Interne Dokumenter → Valg 

→ 2024 → Drejebog til skolebestyrelsesvalg 2024 

 

 

 


